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Zápis z ustavujícího zasedání Řídícího 
výboru MAP ORP Horažďovice 

Datum 17. 10. 2016 

Čas 16:00 – 17:45 

Téma Ustavení Řídícího výboru MAP ORP 

Horažďovice 

Místo zasedací místnost  

Městského úřadu 
Horažďovice  

Účastníci Viz prezenční listina 18 přítomných 

Přílohy  

Program: 
1. Prezence a představení účastníků, představení projektového týmu 

Zahájení, přivítání – paní Hana Kalná, místostarostka Horažďovic. 
Radka Schusterová – představení sebe sama, seznámení s programem. 
 
Představení se účastníků: 
Mgr. Tomáš Cihlář – místostarosta obce Pačejov, 
Mgr. Marcela Šmrhová - ZŠ a MŠ Komenského Horažďovice, 
Mgr. Petr Duda – KAP, KÚPK, 
Ing. Hana Kalná – místostarostka Horaždovic, 
Bc. Lucie Listopadová - MŠ Křesťanská Horažďovice, 
Jaroslava Klásková – Dětský domov Kašperské Hory, 
Mgr. Božena Kodýtková – Šafránkova ZŠ a MŠ Nalžovské Hory, 
Mgr. Hana Stulíková – ZŠ Blatenská Horažďovice, 
Jiří Stulík – Pionýr Prácheň, 
Petr Klásek – obec Chanovice, 
Bohuslava Kodýdková – město Horažďovice, 
Mgr. Martin Petrus - ředitel ZUŠ, 
Mgr. Tomáš Pollak - ředitel DDM Horažďovice, 
Ing. Ivo Šašek, Ing. Marie Kaufnerová, Ing. Radka Schusterová, Mgr. Jindřich 
Haišman, Jindřiška Bělohlavá DiS. - MAS Pošumaví 
 

2. Schválení programu zasedání a ověřovatele zápisu 
Ověřovatel zápisu nebyl zvolen, nebude.  
 

3. Co je MAP a k čemu slouží  
Ing. Marie Kaufnerová – seznamuje přítomné s MAP formou prezentace. Cíl výzvy 
podporovat společné plánování nebo sdílení aktivit v území. Důvod k zamyšlení nad 
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stavem vzdělávání v celém území ORP. (a další informace - viz prezentace) 
Pan Mgr. Duda – společné oblasti pro KAP a MAP – rádi by sbírali podklady z území, 
aby je zapracovali do KAP v dalším období v rámci systémového projektu SRP. Nyní 
mají již KAP schválený. 
 

4. Ustavení řídícího výboru 
- Nominace členů Řídícího výboru MAP ORP Horažďovice 

Nominovaní členové:  
Zástupce realizátora projektu MAP: 
Ing. Ivo Šašek – MAS Pošumaví, z. s. 
Zástupce krajského akčního plánu a Plzeňského kraje: 
Mgr. Petr Duda – KAP, KÚPK 
Zástupci zřizovatelů škol: 
Petr Klásek - starosta Chanovic 
Mgr. Tomáš Cihlář - místostarosta Pačejova 
Ing. Hana Kalná – místostarostka Horažďovic 
Zástupci vedení MŠ, ZŠ a praktických škol: 
Bc. Lucie Listopadová – Křesťanská MŠ Horažďovice 
Mgr. Božena Kodýtková – ředitelka Šafránkova ZŠ a MŠ Nalžovské Hory 
Mgr. Jaroslava Šimková – ředitelka ZŠ Horažďovice, Blatenská 540 
Mgr. Marcela Šmrhová – ředitelka ZŠ Komenského, Horažďovice 
Zástupci ZUŠ: 
Mgr. Martin Petrus - ředitel ZUŠ Horažďovice 
Zástupci rodičů: 
Jaroslava Klásková – Dětský domov Kašperské Hory 
Zástupci organizací neformálního a zájmového vzdělávání: 
Mgr. Tomáš Pollak - DDM Horažďovice 
Jiří Stulík - Pionýr Prácheň 
Lokální konzultant ASZ a další odborníci: 
Bc. Iveta Millerová - Agentura pro sociální začleňování – není přítomna, ale 
s nominací souhlasí 
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- Projednání a schválení složení Řídícího výboru MAP ORP Horažďovice 
 
S nominací všichni souhlasí. 
 

- Projednání a schválení Statutu Řídícího výboru MAP ORP Horažďovice 
Paní Schusterová přečetla znění Statutu ŘV MAP ORP Horažďovice. 
 

- Projednání a schválení Jednacího řádu Řídícího výboru MAP ORP 
Horažďovice 

Všichni byli seznámeni se zněním Jednacího řádu ŘV MAP ORP Horažďovice. Na 
návrh pana Kláska není nutné celé znění číst. 
Jednací řád schválen bez připomínek, proti 0, zdržel se 0. 
 

- Volba předsedy a místopředsedy Řídícího výboru MAP ORP 
Horažďovice 

 
Na předsedu navržena paní Ing. Hana Kalná, na místopředsedu ředitelka ZŠ paní 
Mgr. Jaroslava Šimková. 
S návrhem souhlasí všichni. Proti 0, zdržel se 0. 
 

5. Aktivity a harmonogram projektu MAP ORP Horažďovice 
Paní Kaufnerová formou prezentace seznamuje s proběhlými akcemi – návštěva 
škol Nalžovské Hory, Horažďovice, Chanovice. 
Zajištění informovanosti veřejnosti – web masposumavi.cz - seznámení přítomných 
s plánovanou strukturou webových stránek.  
Oslovení veřejnosti – regionální měsíčník Rozhled, veřejná setkání, kulaté stoly, 
pracovní skupiny. 
Nyní objíždíme školy, během září až prosince musíme připravit strategický rámec, 
leden až květen sběr připomínek, červen aktualizace strategického rámce. 
Půlroční cykly dvouletého projektu – analýza, šetření, tvorba aktivit škol, tvorba 
aktivit spolupráce. (podrobně viz prezentace) 
Paní Schusterová přednesla prezentaci o analýze dotazníkového šetření – v průběhu 
listopadu 2015 – ledna 2016 zasílalo MŠMT dotazníky. Máme k dispozici agregovaná 
data. Oblasti analýzy – podrobně viz prezentace. 
Měli bychom vytvářet kulaté stoly (pracovní skupiny) – zamyšlení, jakým směrem je 
zaměřit. Oslovení přítomných s prosbou, zda by věděli o někom, kdo by se mohl 
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zapojit do spolupráce formou pracovních skupin, aby nám ho doporučili. 
 
Pan Cihlář – připomínka k šablonám „na míru“.  Ale nabízí se otázka, zda alespoň 
jedna šablona je věnována talentovaným dětem. Jsou zaměřeny pouze na inkluzi. 
Nemáme možnost vytvořit nějaký program pro talentované děti. Nyní je vlna 
zaměření se na inkluzi, chůvy, asistenty atd. Měli bychom vymyslet protipól pro 
talentované děti. 
Paní Kaufnerová – existuje debata, zda talentované děti nejsou dětmi ohroženými 
školním neúspěchem. 
Paní Kaufnerová – dotazník je podmínkou, aby škola mohla jít do šablon. Podobný 
dotazník bude na konci projektu. Školství se pohybuje ve vlnách – peníze jsou na 
dva roky. Doufejme, že budou další šablony po uplynutí dvou let. Snad projde 
reforma financování školství.  
 
Budeme používat internetové domlouvání. 
 

6. Plán činností na nejbližší období, termín příštího jednání Řídícího výboru 
Návrh termínu začátkem ledna. Přítomní nejsou schopni se nyní domluvit na 
konkrétním datu. V polovině prosince zašle paní Schusterová návrh tří termínů 
v průběhu prvních 14 dní v lednu všem členům řídícího výboru. 
 

7. Diskuze 
Nikdo nemá žádnou připomínku k dnešnímu zasedání. 
 

8. Závěr 
 

 
 
 

 

 

Zapsal: Jindřiška Bělohlavá 

Rozdělovník: Ing. Ivo Šašek; Mgr. Petr Duda; Petr Klásek; Mgr. Tomáš Cihlář; Ing. Hana Kalná; Bc. 

Lucie Listopadová; Mgr. Božena Kodýtková; Mgr. Jaroslava Šimková; Mgr. Marcela Šmrhová; Mgr. 

Martin Petrus; Jaroslava Klásková; Mgr. Tomáš Pollak; Jiří Stulík; Bc. Iveta Millerová 


